
Referat fra bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Engholm Søpark, tirsdag d. 11. august 2020, kl. 

19.00 hos Henrik Brændgaard, Engholm Søpark 23, 7400 Herning. 

 

Til stede var: Henrik Brændgaard - Engholm Søpark 25, Poul Pilgaard – Engholm Søpark 132, 

Martin Carlstedt – Engholm Søpark 100, Mia Gabs Larsen – Engholm Søpark 41 og Hermann 

Christensen – Engholm Søpark 27. 

 

1. Godkendelse af dagsorden samt referat af bestyrelsesmøde tirsdag, den 9. juni 2020 

-    Godkendt uden bemærkninger. 

 

2. Opfølgning på møde med de lokale grundejerforeninger torsdag, den 2. juli 2020 

- Ideudvalg: Martin og Poul tager kontakt til formand for området Engholm 

Søpark nr. 90-146 Claus Eriksen, der ikke kunne deltage i mødet.  

Hermann sender ud til formændene med opfordring til at videresende referat fra 

mødet, samt at hver lokalafdeling, inkl. de der bor på stamvejen og Engholm 

Søvej, finder 1-2 der vil arbejde i Idéudvalget. Herefter kan udvalget gå i arbejde 

med Poul fra bestyrelsen for bordenden. Svar til Poul Pilgaard snarest belejligt 

og senest 31. august 2020.  

- En stor, fælles grundejerforening: Hver lokalforening skal tage stilling til et 

beslutningsoplæg (økonomi, arealer, brugsret, praktikaliteter m.v.), som vi skal 

udarbejde. Vi brainstormer på næste bestyrelsesmøde. Er der stemning derfor i 

lokalforeninger, skal det juridiske undersøges. Vi skal herefter indhente 

oplysninger fra de lokale foreninger. Mia kontakter Kasper Brøchner fra 

Engholm Søpark 30-52. Poul kan finde oplysninger fra Engholm Søpark 90-146. 

Mia kontakter sit advokatnetværk for at finde en advokat med kompetencer inden 

for den juridiske del af en eventuel sammenlægning.   

 

3. Status på løbende opgaver  

- Asfaltvedligehold. Poul får et tilbud fra et lokalt firma. 

- Martin har undersøgt mulighederne for en hjemmeside. Vi sigter mod en 

betalende version med de fordele det giver. Forventer en engangsudgift på ca. kr. 

6.500 og en årlig udgift på ca. kr. 200. Martin undersøger yderligere. (Se mail fra 

Martin af 12.august /ref.) 

- Mail fra Line Cholewa, Engholm Søpark 12, af d. 21. juli om 

muldvarpe/mosegrise. Henrik har svaret korrekt, at grundejerforeningen ikke 

foretager sig noget i forhold til muldvarper og mosegrise. 

- Poul får, fra Mia, navn på ham som KPC bruger til træplatning, så vi kan få 

jernring rundt om alle træerne.  

 

4. Eventuelt, herunder næste møde 

- Næste møde. Hermann undersøger om han fra Bjarne har et kort med farver over 

lokalforeningerne og hovedforeningen.  


